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 Číslo materiálu: 5/01 

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum :   30.11.2015 

Přítomni: 

 

Hosté: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

M.Králik, Ing.Z.Jirásek, RSDr.V.Holub, Ing.Vališ, D.Papaj, J.Kozák, J.Čermák, 

Ing. L.Exner, J.Beránek, Ing.A.Majznerová, M.Hlavatý 

O.Kubový, D.Vepřek, Ing.J.Janál,Ing.arch.M.Kremla  

 

J.Adamová, Mgr. L.Pečenka, J.Cihlářová, M.Reichlová, Š.Caklová 

Člen RM: Ing.Z.Moravčíková, Ing.J.Viktora 

Příští jednání: 18.1.2016 v 15.30 hodin – zasedací místnost MÚ,  

Václavské nám.182 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města  

I. b e r e   n a   v ě d o m í    

     zápis z komise pro městská sídliště ze dne 30.11.2015 

II. o d v o l á v á 

 pana Jiřího Suchánka z funkce člena komise na vlastní žádost  
               

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Program jednání: 

Prezence + Jiří Suchánek 

1) kontrola zápisu z minulého jednání 19.10.2015 + výstup z RM 4.11.2015 - Z.Jirásek 

2) Případné připomínky k obecně závazné vyhlášce č.4/2013 o regulaci provozování loterií a 

jiných podobných her - M.Králik 

3) informace o stavu případného přemístění Charity ze sídliště Hlouška – Z.Jirásek 

4) rozpočet města 2016 - finance směrem k sídlištím - M.Hlavatý 

5) informace o stavu etapy II a a II b revitalizace sídliště Šipší – Ing.arch. Martin Kremla  

6) stav projektu školní hřiště ZŠ Jana Palacha - Ing.Janál  

7) Různé 

     - městský rozhlas v Palachově ulici - Z.Jirásek 

     - Barborka I - dopis stavební úřad ?; e-mail - starosty úřadu; osvětlení, údržba keřů za 

objektem; chodník čp.94-100 - D.Vepřek 

     - výsledek kontrol v hernách MP - p.Kubový 

     - webové stránky komise - seznam členů 

     - dokončení rekonstrukce křižovatky Zelenkova - Puškinská      

     - workoutová hřiště 

  

 Zahájení jednání, prezence. 

Jednání  zahájil předseda komise, přivítal hosty, seznámil s programem. Členové komise kladně 

hodnotí účast představitelů města na jednání. 

RM bude předložen návrh na odvolání člena komise pana Jiřího Suchánka, který se nemůže 

účastnit jednání z pracovních důvodů. 

 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 19.10.2015 + výstup z RM 4.11.2015 - Z.Jirásek 

Předseda komise informoval  o schůzce s panem starostou /27.11./ a okomentoval výstupy 

z jednání rady města, které jsou zaznamenány v zápisu z tohoto jednání. 

Pani místostarostka – s každým zápisem se rada města zabývá, hlasuje se o něm jako o celku, 

jednotlivé výstupy /reakce rady/ se zvlášť nehlasují. 

Ing. Jirásek – chybí nám přímá komunikace s Radou města, lépe by se navázal kontakt, kdyby 
např. člen komise  byl účastníkem jednání rady a zápis by mohl lépe okomentovat 
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Výstupy z RM 4.11.2015 

1.Komise podporuje: 
- záměr města, přesunout Oblastní charitu  do lokality, kterou pokládá Rada města za vhodnou, 
 Reakce rady: K bodu 1) záměr přesunu oblastní charity – problém se řeší 

Diskuse k bodu -Ing.Jirásek – výše uvedený výstup z jednání rady není pro členy komise 

dostatečně jasný. 

Ing.Moravčíková – tato oblast je v její gesci, probíhají jednání, zatím je domluveno, že charita 

se přemístí, ale chtějí být v budově u městského nádraží, s kterou zase Město má jiný záměr a i 

ona se domnívá, že tato lokalita by nebyla vhodná pro umístění bezdomovců. Proběhne jednání  

s panem ředitelem z  Teplotechny, kde by se rýsovala nějaká možnost, ale zatím nechce 

předbíhat události. 

Ing.Viktora – domnívá se, že umístění charity u nádraží by nebylo vhodné, on se přiklání 

k diskusi o umístění u areálu ČKD 
 
2.Komise navrhuje: 
realizaci kamenného WC s obsluhou na spodním parkovišti u Tylova divadla, 
 
Reakce rady: k bodu 2) realizace veřejného WC u divadla – přizvaný Ing. Janál za odbor investic slíbil zahrnout do 
realizace revitalizace spodního sídliště 

 

Diskuse k bodu – Komise se shodla na realizaci, ale ne na vhodné lokalitě, proto by ráda oslovila 

pana Ing.Krásného, zda to je reálné zahrnout do revitalizace sídliště Hlouška 

Komise požádala pana Ing.Janála o zprostředkování dotazu pro pana Ing.Krásného, 

zda by realizace WC měla šanci v revitalizaci sídliště Hlouška. 

Ing.Vališ – on by navrhoval, aby záchodky nebyly zpoplatněny a umístil by je blíž k AVII 

J.Kozák – v Kolíně je WC u divadla a dokonce i v Praze u Jindřišské věže, bylo by vhodné se 

podívat i po jiných městech u nás nemá člověk šanci; jen na autobusovém nádraží, tam je po 

17.00 hodině vše zavřeno a o víkendech úplně 

Ing.Moravčíková – ona nemá s tím žádný problém 
 
3.Komise doporučuje: 
- realizovat část projektu „Dopravní opatření na sídlišti Hlouška“ a zahrnout finanční část na jeho realizaci do rozpočtu 
2016, 
Reakce rady: k bodu 3) – projekt na dopravní opatření na sídlišti Hlouška – v rozpočtu je pod čarou, počítá se s ním; 

Diskuse k bodu 

M.Hlavatý – uvažovalo se o částce 300 tisíc, ale dle nejnovějšího materiálu je tato položka pod 

čarou 

Ing.Viktora – je to otevřená věc, pořadí jednotlivých položek v rozpočtu se může měnit 

Ing.Jirásek – máme ideový návrh schválen, byla by škoda, kdyby se nic nerealizovalo 
 
4.- jednat se správkyní konkurzní podstaty Státního statku Čáslav v likvidaci o koupi alespoň některých potřebných 
pozemků. Současný soudní spor nepovede v dohledné době k nějakému konkrétnímu výsledku, 
Reakce rady: k bodu 4) jednání ohledně pozemků St. statku Čáslav – jednalo zastupitelstvo, neprošlo 

Diskuse k bodu 

Ing.Jirásek – účastnil se pouze pracovního jednání zastupitelstva, ale pro obyvatele sídliště je to 

velký problém, nejsou to jenom veřejné prostory, ale i jejich odkoupené byty nemají často ve 

vlastnictví pozemky pod jejich domy.  

Ing.Moravčíková – Město Kutná Hora soud se Státním statkem Čáslav prohrálo, 10.12. proběhne 

další jednání se správkyní konkurzní podstaty Státního statku Čáslav 

Ing.Jirásek – pro obyvatele je to moc špatná zpráva,  mimo jiné je zablokováno hřiště 

Palachovka, úvozová cesta či parkoviště a samozřejmě je tím ohrožen rozvoj sídliště. 

 

K dispozici pro členy komise jsou  mapové podklady z odboru správy majetku, kde je barevně 

rozlišeno vlastnictví pozemků 
 
 
5. - aby aktuální hlášení městského rozhlasu bylo k dispozici i na internetových stránkách města, 
Reakce rady: k bodu 5) k městskému rozhlasu – pan tajemník upozornil, že ve městě není městský rozhlas, ale 
vyrozumívající systém nenadálých krizových situací. V tomto zařízení by nemělo docházet k ohlašovaní podobných 
hlášení jako např. upozornění na zónová čištění 
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Diskuse k bodu 

Ing.Jirásek – k tomuto bodu probíhala komunikace s Ing.Lehetovou a Mgr.Holíkovou; proč se 

nemůže použít městský rozhlas k běžnému využití. Považoval by dále za velmi vhodné, aby se 

našla cesta k rozšíření počtu tlampačů. 

Ing. Vališ – když se něco poruší, zda jsou nějaké sankce? 

Ing. Viktora – domnívá se, že jediným problémem v záležitosti je rozšíření počtu tlampačů, to je 

problém 
 
6. - rozdělit zónu čištění v ulici J.Palacha na dvě „podzóny“ 
Reakce rady: k bodu 6) rozdělení ul. J. Palacha na dvě podzóny – není reálné, funguje, rada je pro zachování  

Diskuse k bodu 

Ing.Jirásek – dle jeho názoru, nebyl pochopen návrh komise správně, opakovaně k bodu 

proběhla diskuse; současná situace komplikuje provoz před školou, přivážení a odvážení dětí do 

školy; 

J.Kozák – mezi 7-8 hodinou je tam hustý provoz 

M.Hlavatý – od začátku se vědělo o rozsahu práce v této lokalitě, mnohdy je v 9.15 hodin 

Palachovka vyčištěná, ale značky platí o zákazu parkování do 16.00 hodin 

Ing.Jirásek – žádá pana Vepřka, zda by nešlo vymyslet nějaké řešení 

D.Vepřek – jedná se o zkrácení doby, na dopravní komisi navrhoval zkrácení doby a vyhodit 

z čištění měsíc listopad, úkol z komise  

M.Hlavatý – doporučuje rozdělit tuto zónu na dvě části 

1. Studentů a J.Palacha směrem k tréninkovému hřišti 10-14 hodin 

2. J.Palacha od křižovatky s ul.Studentů směrem k parkovištím 7-10 hodin 

Zdůvodnění: práce neprobíhají v celém úseku současně, odvoz vozidel komplikuje již tak 

složitou situaci kolem 8. hodiny u ZŠ, nebude nutné přeparkovávat všech cca 200 parkujících 

vozidel do zbytku sídliště 

Tento návrh má podporu členů komise 

D.Vepřek předloží na příštím jednání komise návrh na řešení. 

 

 

2. Případné připomínky k obecně závazné vyhlášce č.4/2013 o regulaci provozování 

loterií a jiných podobných her - M.Králik 

K tomuto tématu se komise opakovaně vrací.  

M.Králik – vyhlášku podrobně probral, doporučoval by jako většina členů zkrácení otvíracích 

hodin do doby nočního klidu, tj. do 22,00 hod., 

Ing.Moravčíková – vyhláška byla již projednávána v radě, v prosinci půjde před zastupitele. 

 

3. Informace o stavu případného přemístění Charity ze sídliště Hlouška 

Otázka charity proběhla hned na začátku – viz bod 1. 

  

4. Rozpočet města 2016 - finance směrem k sídlištím - M.Hlavatý 

 

M.Hlavatý – na čem se na komisi dohodlo se snaží prosazovat i na jednáních zastupitelstva 

Ing.Viktora – je to vše variabilní 

 

 

5. Informace o stavu přípravy etapy II a a IIb revitalizace sídliště Šipší  

Pan Ing.arch.Kremla podrobně popsal stav jednotlivých etap již na minulém jednání, dnes byla 

rekapitulace současného stavu. 

Etapa II a - jsou hotovy hrubé zemní práce, vše bylo nastavěno tak, aby chodník byl zadlážděn 

/aby lidé nemuseli v zimě chodit staveništěm/. Stavba běží. 

K II.b etapě, dle info od Ing. Krásného se připravuje žádost o vydání stavebního povolení, vše 

bude oznámeno veřejnou vyhláškou 

M.Hlavatý – je termín ukončení 30.6.2016 předpokládán pro obě etapy? 

Ing.arch. Kremla – když bude vydáno SP na II.b v dohledné době, pak se etapy spojí a ukončí 

se najednou. K tomuto termínu. 
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6. Stav projektu školní hřiště ZŠ Jana Palacha 

Ing.Janál – je vybraný projektant, který obdržel zadání, ve kterém je vše,co požadujeme. 

Do této akce se však půjde pouze za předpokladu, že město obdrží dotaci.  

V případě, že chceme nějaké finance získat, vždy se musíme přizpůsobit vypsanému dotačnímu 

titulu. Když to bude nutné žádat jako spolek, bude se muset s vedením  města projednat další 

postup; vzhledem k tomu, že chceme, aby sloužilo i veřejnosti 

Pozvat Ing.Janála na další jednání. 

 

7. Různé 

 

Písemný příspěvek pana Berky  

„Již jsem poukazoval několikrát, parkuje se i na přechodech a dokonce na retardérech a to 

denně.U nás v Lučanské nelze projet, auta kličkují, couvají, nebezpečné je vyjíždění z domů, 

navrhoval jsem zákaz stání na jedné straně a tím zprůjezdnění vozovky = marně. 

Nejvíce mně vadí, že nic  neřeší žádná složka policie, absolutní ignorace a nezájem. 

Z přechodů ráno již úplně zmizely hlídky jak DP, tak MP, pouze dobrovolníci si plní své 

povinnosti na výbornou. 

Všude přeznačkováno = dobrý business a tam kde je třeba něco řešit = 0 snaha. 

Další paradox - týdně se měří rychlost na Kaňku ve spodní části, jezdím denně nikde nikdo 

žádné nebezpečí. 

Před 14 dny jsem byl svědkem smrtelné nehody chodce na Masarykově ulici - proč zde není 

pravidelná kontrola a měření ???   

Navrhuji řešit společně s komisí dopravní a přinutit složky k běžné práci, za kterou je jako 

daňoví poplatníci platíme“.  

 

Předseda komise dohodne osobní schůzku s předsedou dopravní komise za 

přítomnosti pana Berky a Vepřka. 

 

K tématu doprava 

Příspěvek pana Kozáka 

Popsal incident ze dne 27.10.2015 s MP. (12 x volal po dobu 25 minut, nikdo telefon nebral) 

Kubový – byl tam technický problém 

Kozák – domnívá se, že MP si neplní své povinnosti, předložil foto špatného parkování na 

přechodu pro chodce a popsal velmi nevhodnou komunikaci a nezájem příslušníka MP, kterého 

na to upozornil 

Kubový – ověří si celou událost 

 

Pan Kozák  

      -  upozornil, že dopoledne mezi 10 – 12 hodinou pronásledují romští spoluobčané osamělé 

ženy v ulici Sportovců 

- Dotaz na sběr oleje – již se řeší 

- Navrhuje vytvořit možnost krátkodobého stání před školou – 3 místa – dát požadavek do 

dopravní komise 

 

Příspěvek MP – Oldřich Kubový 

Informoval o prověrce heren v měsíci září. Proběhlo 42 kontrol. Zaměřeno na dodržování 

provozní doby, průběžné kontroly, zda se zde nevyskytují osoby mladší 18 let. Při kontrolách 

nebylo zjištěno žádné porušení, automaty vypnuté, provozní doba se dodržovala. 

 
Příspěvek pana Čermáka 

Okomentoval příspěvek pana Berky, souhlasí s jeho názorem ohledně ulice Lučanská. Pan 

Čermák vidí řešení v jednoduchosti. Zastavení a stání je upraveno v zákoně č.361/2000 sb. o 

provozu na pozemních komunikacích, konkrétně v § 25, kde v odst.3) je uvedeno, že při stání 

musí být ponechán alespoň jeden jízdní pruh široký nejméně 3 m pro každý směr jízdy, tedy 

celkem 6 metrů.Tím je jasné že takto parkující nedodržují zákon a následně může MP nebo 

Policie ČR jednat.  
Možnost mít svoje místo v parkovacím domě nikoho neoslovilo. Dále lidé mohou parkovat zatím 
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u Kauflandu, ale už nejsou ochotni ráno vstát před 7 a dojít auto přeparkovat. 

Závěrem by navrhl MP, aby konala svojí povinnost bez jakýchkoliv ohledů. Ať už v parkování 

nebo jízdy na chodníku. 

 

Příspěvek Ing.Kropáčka v minulém zápise 

Týkaly se bezprostředního okolí domu čp.577 Puškinská ulice.  

Reakce pana Vepřka – ověří ještě jednou, co je uděláno. 

 

Příspěvek pani Reichlové – výňatek z emailu, /bylo přeposláno s fotodokumentaci na technické 

oddělení/ 

1)„V Družebni ulici, auta parkuji na místě kde je tím znemožněno vjezdu k domům v Puškinske i 

Družebni 602, jak jejím obyvatelům, tak i RZS, hasičům a také tělesně postižení občané 

nemohou sjet z chodníku a musí se nejdříve dostat přes kopeček do Trebišovske ulice kde je 

další nejbližší sjezd, protože i blízký spodní sjezd je blokovany velmi často. Lidé si tady stěžují, 

dávali za stěrače i vzkazy a věřili že policie to bude řešit.  

Chodník je nový a má červené označení, snížený obrubník ale i tak zde již skoro měsíc neustále 

parkuji dlouhodobě auta.. 

Návrh řešení: udělat zde žluté značení na vozovku zákaz parkování.  

 

2) v Masarykově ulici chybí zábradlí, je to zde nebezpečné pro děti které jdou po chodníku a 

běhají,v případě náledí se může kdokoliv kdo nepůjde uprostřed chodníku sklouznout a spadnout 

pod okna domu. Jedná se o dům Masarykova 598-599 (hned vedle koupelen Trumax - směr k 

lékárně).  

 

Technické oddělení již oba náměty řeší: 

1) je nutno postupovat dle zákona, nejprve je nutno získat souhlas DI PČR, pak 

musí odbor dopravy vydat rozhodnutí, teprve pak lze objednat – souhlas DI PČR 

je již získán 

2) zábradlí bude v dohledné době  instalováno 

 
Příspěvek Ing.Majznerové 

- opakovaně upozornila na základě žádosti pana Bradáče, že v ulici 17.listopadu za prodejnou je 

rampa a tam se shromažďuje mládež, špatné chování lidí, bylo by vhodné oslovit MP, aby se 

občas speciálně zaměřila na takovéto místa 

 

O.Kubový registruje 

 

 Problém v Barborce –ulice 17.listopadu – povrch chodníku, schody 

D.Vepřek – na poradě vedoucích odborů byl úkolem pověřen stavební úřad, aby oslovil 

soukromého vlastníka. Problémem je, že chodník je ve vlastnictví soukromého majitele, který 

může chodník opravit, ale také na něj může zamezit přístup. 

Ing.Vališ – navrhuje použít postup, že by město opravilo a následně se po majiteli vymáhalo 

 

 

Zákaz podomního prodeje – iniciativa člena zastupitelstva 

Projednáváno na minulém jednání. 

D.Vepřek – je připraveno 11 tabulí, které upozorňují na zákaz podomního prodeje, budou 

umístěny na všech příjezdech do města 

M.Hlavatý, Ing.Jirásek – vyjádřili za celou komisi poděkování panu Vepřkovi za okamžitou 

reakci na problém a jeho vyřízení. 

 

 

Dokončení ulice Zelenkova a Puškinská 

Kdy bude dokončena stavba na křižovatce ulic Zelenkova a Puškinská (původní termín Puškinská 

do 31.7. a Zelenkova do 30.10.)?  

Chýlí se vše ke konci, konečný termín stanoven na 15.12.2015, Chyběla komunikace o vzniklých 

problémech s občany sídliště Hlouška, ale také s komisí sídliští  
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Příspěvek pana Papaje 

„Jde o chodník u paneláku Na Studních 70, který navazuje na chodník kolem herny Mamut a dál 

směr centrum. Přesto, že je tady dopravní značka Zákaz vjezdu, jsou řidiči, (nejčastěji taxikáři), kteří 

to absolutně nerespektují. Po tomto chodníku nechodí jen "obyčejní" lidé, ale i maminky s kočárky, 

jezdí tady děti na kolech a invalidní spoluobčané a díky neukázněným řidičům se zde vyskytují 

nebezpečné situace, nechápu některé řidiče, jak jsou ještě k tomu drzí a arogantní, když je člověk 

upozorní (klidně by Vás srazili). Myslím si, že jen díky štěstěně se tady nic nestalo - zatím, ale 

spoluobčané ze sídliště mě požádali, zda-li by jsem nemohl přednést jejich požadavek na naši komisi, 

aby byl nainstalován v nejužším místě toho chodníku nějaký betonový květináč nebo zabetonovaná 

kovová trubka a já s nimi souhlasím. Když jsem pořizoval fotky, které posílám v příloze, tak najednou 

zastavilo za mnou auto a řidič se dožadoval vjezdu na chodník, tak jsem mu ukázal dopravní značku a 

zůstal stát na místě a až řidič viděl, že si ho chci odfotit, tak dal zpátečku a odjel. Co by asi udělal, 

kdyby jsem tam nestál? a nedej bože, že by tam vyjelo dítě na kole z protisměru?“ 

 

D.Vepřek – řeší s DI PČR, na přechodnou dobu zde bude instalován květináč. 

 

Příspěvek Ing.J.Kropáčka CSc 

Týká se dlouhodobě zanedbaného areálu garáží za Vrchlicí.Přestože tento prostor nepatří již do 

kompetence komise bylo dohodnuto, že obsah tohoto příspěvku bude poslán samostatně na e-

mailové adresy radních města Kutná Hora. Zajistí pí Děkanovská 

 

Projekt turistická cesta sídliště – Kaňk 

Dle písemné informace ing.Janála se na projektu stále pracuj. S ohledem na možnosti dotací se 

to bude řešit jako cyklostezka. Náklady, které nejdou hradit z projektu cyklostezky bude muset 

zaplatit město. 

 

Workoutová hřiště 

Dle informace od pana starosty bude snaha je řešit sponzorským způsobem 

 

Závěrem jednání poděkoval předseda komise všem členům za jejich činnost v roce 

2015 a popřál jim mnoho zdraví a štěstí i v roce 2016. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM :  

 

- Pokračovat v jednání o přemístění Charity ze sídliště Hlouška, průběžně 

informovat na jednání komise 

- Zvážit možnost postupně odkupovat potřebné pozemky na sídlišti Šipší od 

Státního statku Čáslav v likvidaci do vlastnictví města 

- Zvážit možnosti jak využívat venkovní rozhlas jako možný komunikační 

prostředek s občany města, řešit i jeho rozšíření 

 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Bc. Alena Děkanovská 

Elektronicky ověřil : Ing.Zdeněk Jirásek 


